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Aanwezig 

• stemgerechtigde leden: Abbeloos Karel, De Block Godelieve, De Hertogh Frans, De Mol Emiel, Lelie Isabelle, 

Jean Köpke, Philips Mariette, Quinart Philippe, Spinnoy Gemma, Van Bossche Louisette, Van Mol Willy en 

Vercauteren Freddy.  

 

• niet- stemgerechtigde leden: Beerens Albert, Lauwers Karen, Laurent Eliane, Mortier Roland en Van Gucht Els. 

 

Verontschuldigd 

 

Agenda 

1.  Goedkeuring verslag algemene vergadering 8 november 2019 

2.  Kastoestand 

3.  Toelichting Lokaal Dienstencentrum voor Opcura 

4.  Sporteldag 

5.  Accenten seniorenadviescommissie 

6.  Advies Hoplr 

7.  Advies toegankelijkheid station Opwijk 

8.  Mededelingen vanwege:  

- afgevaardigden van gemeentelijke en provinciale adviesraden 

- verenigingen 

- gemeentebestuur 

 

 

 

 

 

Algemene vergadering 
seniorenadviescommissie 

Verslag vergadering  

 

Datum: 31 januari 2020 
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1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 8 november 2019 

Het verslag van de algemene vergadering van 8 november 2019 werd unaniem goedgekeurd.  

 

2. Kastoestand 
Philippe Quinart licht toe dat hij onlangs tot bij Belfius is geweest om de overdracht uit te pluizen. Nu is Freddy 

Vercauteren onze penningmeester en voordien was dit Damiaan Engels, maar de laatste jaren werd deze taak 

behartigd door Robert Heyvaert.  

 

Graag vragen we opnieuw een werkingstoelage aan van de gemeente. Dit kan door middel van een omschrijving 

van de te verwachte uitgaven in 2020. We dienen deze aanvraag te richten aan het college van burgemeester en 

schepenen, Freddy Vercauteren neemt deze taak op zich.  

 

Brainstorm mogelijke uitgaven: kosten nieuwjaarsreceptie, bedanking vrijwilligers Sporteldag, drukwerk kalender 

seniorenverenigingen, sensibiliserende activiteit (lezing).  

 

3. Toelichting Lokaal Dienstencentrum Opcura  
Geert Geeroms is de directeur van de Zorgcampus Opcura. Ter opfrissing, dit zijn de voormalige diensten van het 

OCMW zoals het rusthuis, dagverzorgingscentrum en dergelijke meer. Deze werden omgevormd tot een 

onafhankelijk zorgbedrijf Opcura. De gemeente zit wel in de raad van bestuur en geeft nog steeds 

werkingsmiddelen voor onze taken te kunnen uitvoeren.  

 

Buurtzorg Den Hopstaak is in 2018 ook opgestart in de schoot van Opcura. Elke dinsdag staan de deuren open voor 

iedereen en wordt er een activiteit georganiseerd (spelnamiddag, handwerk, lezing, …). We willen met ‘Den 

Hopstaak’ een stap verder gaan in de ontwikkeling van buurtzorg en dit omvormen tot een volwaardig lokaal 

dienstencentrum.  

 

4. Sporteldag 
De Sporteldag is ons jaarlijks evenement waarin we mensen willen laten kennismaken met een laagdrempelig 

bewegingsaanbod. Gezellig samen zijn met leeftijdsgenoten vormt eveneens een belangrijke doelstelling.   

We zijn inmiddels toe aan de 11e editie en denken niet aan stoppen. We werken graag de volgende editie uit met 

een werkgroep en vragen of er geïnteresseerden zijn om dit mee uit te werken?  

 

Wie kan nog in de werkgroep zitten?  

- Geïnteresseerden van de seniorenraad uit de vorige legislatuur 

- Betrokken gemeentelijke diensten: sport en toerisme 

- Geïnteresseerden van de huidige adviescommissie sport? 

(Karen nodigt uit)  

Wanneer komen we samen?  

Op maandag 16/03; 20/04; 18/05; 24/08, telkens om 10 uur in de groene zaal van Hof ten Hemelrijk.  
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5. Accenten seniorenadviescommissie 
Wat zijn jullie verwachtingen van deze adviescommissie in deze nieuwe legislatuur? Welke thema’s vinden jullie 

belangrijk, vanuit je zelf of vanuit je vereniging? Wat hoop je dat er gerealiseerd wordt ten voordele van senioren 

in Opwijk.  

 

Brainstorm: 

- behouden van de sporteldag, knelpuntwandelingen 

- toegankelijk vervoer voor minder mobiele personen 

- stimuleren van buurtcommunicatie omdat een hechte buurt belangrijk is. Ook voor ouderen is een 

wisselwerking nodig: isolement doorbreken 

… 

6. Advies Hoplr  
Enkele van ons waren aanwezig op de infosessie van Hoplr op dinsdag 3 december 2019. We willen het 

gemeentebestuur geen ja-nee advies geven maar hen vooral duiden op mogelijke voor- en nadelen van dit 

communicatieplatform.  

 

+ als gebruiker kan je communiceren met méér personen, daar het platform gericht is op je buren en niet je eigen 

netwerk. Dit geeft de mogelijkheid aan nieuwe inwoners, of mensen met een beperkt eigen netwerk om hun 

netwerk uit te breiden.  

+ als lokaal bestuur kan je informatie uit dit platform halen via de medewerkers van Hoplr. Zo ken je de meest 

besproken thema’s in een wijk. Dit kan accenten van het lokaal bestuur mee bepalen 

+ je kan gericht communiceren over werken of veranderingen in een buurt 

+ meer communicatie tussen bewoners uit een buurt kan leiden tot meer fysiek contact en meer zorg voor elkaar. 

+ Het is professioneler dan facebook. 

 

- In grote lijnen is het vergelijkbaar met facebook en met de groep ‘je komt van Opwjik als,…’ 

- Het is weer een extra medium voor zowel de diensten als de bevolking.  

- We sluiten mensen uit die zich niet of weinig op digitale platformen begeven. De verschillende 

communicatiemiddelen moet een EN-EN verhaal zijn en niet een OF.  

 

Karen brengt deze standpunten over aan de juiste diensten. 

 

7. Advies toegankelijkheid station  
De burgemeester heeft in de vorige algemene vergadering de brief van de NMBS toegelicht. De NMBS deelt 

mee dat er ten vroegste in 2024 kan gestart worden met de verhoging van de perrons, maar dat er geen 

middelen zijn voor de verlenging van de onderdoorgang. Dit is echter noodzakelijk omdat de trein een 

vervoersmiddel is voor mensen die minder mobiel zijn. We stellen ons als seniorenadviescommissie de vraag of 

het gemeentebestuur deze kosten op zich zal nemen? Karen bereidt een advies voor.  

 

8. Mededelingen vanwege: 

- afgevaardigden van gemeentelijke en provinciale adviesraden 

- verenigingen 
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- gemeentebestuur 
- Wat is de verdere toekomst van Opwijks Leven? Dit is het communicatieplatform is voor verenigingen. Philippe 

hoort bij Lut Vranken.  

- Philippe vraag om het logo aan te passen van seniorenraad naar seniorenadviescommissie (Karen vraagt dit 

aan de ontwerper) .  

 

De vergadering werd afgesloten met een nieuwjaarsreceptie 

 

De volgende vergaderdata:  

- algemene vergadering vrijdag 24 april om 14 uur in de trouwzaal van GAC II 
- dagelijks bestuur maandag 30/03 in het koowitje, Zorgcampus Opcura 
- werkgroep Sporteldag maandag 16/03 om 10 uur in de groene zaal van Hof ten Hemelrijk 

 

 


